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Dames en heren van de Raad, 

Het zal u, als onze volksvertegenwoordiger in onze gemeente, ongetwijfeld bekend zijn dat een belangrijk deel 

van de Woerdense bevolking hinder ondervindt van geluidsoverlast van de vele muziekfestivals, die jaarlijks in 

Woerden worden georganiseerd. Het aantal festivals is in de afgelopen jaren toegenomen in aard en 

geluidsoverlast 

Die hinder hebben wij ook opnieuw ervaren op vrijdag 7 juli j. ( 90’s on the Beach) 

Een grote hoeveelheid dB’s denderde van ‘s middags 5 uur tot ‘s nachts 01.00 uur vanuit de Cattenbroekerplas 

naar het Staatsliedenkwartier. Vooral de zware bassen en het zanggeluid zorgde voor urenlang onverantwoorde 

geluidsoverlast 

Als u bedenkt, dat de plek van het festival bijna 2 km verwijderd is van onze wijk, begrijpt u mogelijk hoeveel 

lawaai er wordt geproduceerd. 

Het zou u sieren , als u het vigerende festivalvergunning -beleid zodanig zou willen heroverwegen, dat vele 

bewoners van onze stad rustiger kunnen slapen: 

En waarom niet? zou ik zeggen. Niemand, behalve de festivalgangers en de organisatoren, worden er beter van. 

Dus stop met een aantal festivals , handhaaf op geluidsoverlast met name mbt zware bassen en scherp de 

vergunningen aan ten faveure van ons als bewoners. 

Met vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


